
A?toritatoj kontra?drogoj certigas
ke Kubo neniam estos uzata kiel
vojo por narkot-trafiko

La estro de la direkcio kontra?drogoj de la ministerio pri internaj aferoj, kolonelo Juan Carlos Poey, asertis
?i-semajne ke Kubo neniam estos uzata kiel vojo transira de drogoj kaj des malpli por ke narkottrafikantoj
ekagu en la insula teritorio.

La funkciulo elstarigis ke la ?efa tasko de tiu organo estas eviti ke la drogoj influu en la landa strukturo kaj
esti?u organiza?oj krimaj enlande a? ke similaj internaciaj organiza?oj instali?u en la insulo.

Li sciigis ke en la jaro 2015 oni kaptis ?enerale tra la tuta lando 1266 kg de drogoj kaj 1363 personoj estis
disponigitaj al la justicaj instancoj, el ili 44 eksterlandanoj; ?iuj estis punitaj la? la jura punkodo de la
insulo. Intter la kaptitaj kargoj estas sikotropoj, medikamentoj kontrolitaj kaj iom malpli da kokaino, krako
kaj ha?i?o.
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